
Interpellation:
Vad händemedKlimatrådet?
I kommunens budget för 2019med plan för 2020-2022 som antogs av dåvarande
Alliansen den 4 december 2018, fick kommunstyrelsen ett strategiskt
utvecklingsuppdrag bestående i att etablera ett klimatråd i Linköpings kommun. Enligt
uppdraget ska klimatrådet sammanträda inom ramen för kommunstyrelsens strategiska
utskott och extern expertkompetens ska kopplas till rådet.

Den 11 juni 2019 fattade kommunstyrelsen, under ledning av Niklas Borg (M) beslut om
att inrätta ett klimatråd. Utöver ledamöterna i kommunstyrelsens strategiska utskott ska
det enligt beslutet utses ledamöter från Linköpings universitet, VTI och SMHI som ska
bistå med expertkompetens.

Sedan valet 2022 har inget sammanträde i kommunstyrelsen strategiska utskott agerat
som klimatråd. När frågan har lyfts under den senaste tiden har kommunstyrelsen
nuvarande ordförande haft svårt att redogöra för vad som hänt med rådet.

Med anledning av detta frågar jag Niklas Borg (M), vice ordförande i
kommunstyrelsen:

- Vad hände egentligenmed Klimatrådet efter valet 2022?
- Vad är dina erfarenheter av arbetet med Klimatrådet?
- Hur tillgodoser sig kommunstyrelsen den externa expertkompetensen som

Klimatrådet gjorde?
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